

# ACHIEVE

Amway



Founders Double Diamond

**SALAHUDIN  
& NOR FAUZANA**

SHAH ALAM

ALIEF OZAIR & NORLIDYAWATI

# Time With Our Children Became Our Inspiration

Our Amway journey kicked off when a family friend shared his Nutrilite experience with us. Salahudin, who loves his food, began to see the need for supplements to achieve a healthier lifestyle. This friend's sharing of the Amway Sales & Marketing Plan also sparked a shared ambition to chase our dreams together.

We are grateful to have been surrounded by remarkable mentors at Amway, who encouraged our attendance at weekly meetings, where we learnt the core principles of Amway and the essentials of building our business.

Amway's promise of quality family time encouraged us to take the leap of faith. Our children became our inspiration to pursue this entrepreneurial path as we sought for more family time, as well as the privilege and joy of watching them grow up.



Life before Amway was an endless cycle of window shopping and exhausting work. Now, we share joyful shopping trips with our loved ones and live in a lovely home that we are proud to call our own. Our schedules, once packed with the daily grind, now hold exciting travel plans around the world, creating cherished memories with our children.

Like many others, our family's lifestyle has completely transformed with Amway. We eat better and exercise more, including cycling and taking brisk walks after taking our daily supplements. The benefits are clear - we're healthier and fitter.

We are grateful to see our dreams come to life and to secure our children's future. By the grace of Allah, we trust that their future successes are assured, much of which we attribute to the opportunities provided by Amway.



## Salahudin says,

*"As a father, the quality time spent with my children is priceless. My dream of being a full-time dad has been fulfilled. After achieving Founders Platinum and Founders Emerald, we stepped away from our previous jobs to devote ourselves to Amway."*

We encourage everyone to have the courage to pursue their dreams. Amway is within everyone's reach. For those considering this journey, hold on fast to your ambitions. If you believe you can, then yes, you can!





## 与孩子们的时光是 鼓舞和激发我们 的力量泉源

我们的安利之旅始于一位家庭朋友向我们分享他的 Nutrilite 体验。热爱美食的 Salahudin 之后开始意识到需要营养辅助品来实现更健康的生活方式。这位朋友分享的安利销售和市场计划也激发了我们共同追逐梦想的雄心壮志。

我们很感激在安利身边有出色的导师，鼓励我们参加每周的会议，而我们也在那里学到安利的核心原则和建立安利事业的重要知识。

安利承诺提供高质量的家庭时光鼓励我们踏出信心的一步。我们的孩子成了鼓舞和激发我们奔驰在这条创业康庄大道的力量泉源，因为我们想拥有更多的家庭时光，以及看着和参与孩子们长大的美好时刻。

*Salahudin* 表示，

“作为一位父亲，我觉得与孩子们共度的美好时光是无价的。我已实现了成为一名全职爸爸的梦想。在达到创办人白金和创办人翡翠后，我们毅然辞掉之前的工作，全力以赴发展安利。”

未从事安利之前，我们的生活就是一个无止尽的橱窗购物和劳累工作的恶性循环。现在，我们能够和挚爱的人一起享受快乐的购物之旅，住在我们引以为豪的幸福家园。我们的日程表曾经被日常琐事塞得满满的，如今却充满了令人兴奋的环球旅行计划，与孩子们一起创造美好珍贵的回忆。

像许多人一样，我们一家人的生活方式因为安利而彻底改变。我们吃得更好和运动得更多，包括在服用了日常营养辅助品后骑自行车和快步走动。它们带来的好处非常明显 - 我们变得更健康有型。

我们很高兴能够看到自己梦想成真，并得以确保孩子们的未来。感谢真主，我们相信孩子们的未来成就指日可待，而这很大程度上要归功于安利提供的机会。

我们鼓励每个人鼓起勇气追求自己的梦想。安利就在每个人的身边。对于那些正在考虑踏上这个旅程的人士，一定要坚持您的梦想和抱负。若您相信您能做到，那您就一定可以！





# Masa Bersama Anak-anak Kami Menjadi Inspirasi Kami

Perjalanan Amway kami bermula apabila seorang rakan keluarga berkongsi pengalaman Nutrilitenya bersama kami. Salahudin yang sememangnya suka makan mula melihat betapa perlunya mengambil suplemen untuk mencapai gaya hidup yang lebih sihat. Perkongsian tentang Pelan Penjualan & Pemasaran Amway juga telah mencetuskan cita-cita untuk mengejar impian kami bersama.

Kami bersyukur kerana dikelilingi oleh para mentor yang luar biasa di Amway, yang menggalakkan kami untuk hadir di mesyuarat mingguan. Dari situlah kami mempelajari prinsip teras Amway dan perkara-perkara penting dalam membina perniagaan kami.

Amway menjanjikan masa yang berkualiti bersama keluarga. Inilah yang meyakinkan kami untuk menceburinya. Anak-anak kami menjadi inspirasi kami untuk memilih laluan keusahawanan ini kerana kami mahukan lebih banyak masa bersama keluarga. Melihat mereka membesar di depan mata merupakan keistimewaan dan kegembiraan yang tidak ternilai.

Sebelum menemui Amway, kehidupan kami hanya berkisar tentang berjalan-jalan sambil meninjau kedai dan kerja yang memenatkan tanpa kesudahan. Sekarang, kami berkongsi kegembiraan membeli-belah bersama insan tersayang dan tinggal di kediaman yang indah milik kami. Jadual kami yang dahulunya padat dengan tugas harian, kini dipenuhi dengan pelan kembara yang mengujakan di seluruh dunia dan terus mencipta memori terindah bersama anak-anak kami.

Seperti kebanyakan orang lain, gaya hidup keluarga kami telah berubah sepenuhnya dengan Amway. Kami menjaga pemakanan kami dan banyak bersenam, termasuk berbasikal dan berjalan pantas selepas mengambil suplemen harian kami. Faedahnya memang ketara – kami menjadi lebih sihat dan lebih cergas.

Kami bersyukur apabila melihat impian kami menjadi nyata dan masa depan anak-anak kami terjamin. Dengan rahmat Allah, kami yakin bahawa masa depan yang cerah menanti mereka. Semua ini adalah disebabkan oleh peluang yang disediakan oleh Amway.

Kami menggalakkan semua orang agar berani mengejar impian mereka. Amway mampu digapai oleh sesiapa sahaja. Bagi mereka yang ingin melalui perjalanan ini, berpegang teguhlah pada cita-cita anda. Jika anda percaya anda boleh, maka ya, anda boleh!

## Salahudin berkata,

*"Sebagai bapa, masa berkualiti yang diluahkan bersama anak-anak saya begitu berharga. Impian saya untuk menjadi bapa sepenuh masa telah termakbul. Selepas mencapai Platinum Pengasas dan Zamrud Pengasas, kami mengundurkan diri dari pekerjaan kami sebelum ini untuk menumpukan sepenuh perhatian kepada Amway."*



# Amway





© Copyright 2024 Amway (Malaysia) Sdn. Bhd. 197501000529 (22062-P)  
AJL93010. All rights reserved.